
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 10. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 241

Vil ministeren oplyse det gennemsnitlige antal af elever pr. gymnasieklasse om 2, 5, 10

og 15 år, såfremt der fortsat er det samme antal gymnasieklasser som i dag? Fremskriv-

ningen bedes foretaget med udgangspunkt i den nuværende andel af ungdomsårgange-

ne, der optages på gymnasiet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anders Kronborg
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